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STATUTÁRNÍ MĚSTO LIBEREC     
Výbor pro sport Zastupitelstva města Liberec 

 

 

 

 

Zápis z 11. zasedání Výboru pro sport Zastupitelstva města Liberec 

konaného dne 12. 12. 2023 

 

Přítomni: Jan Bartoš, Ing. Mgr. Jan Kubeš, Ing. František Příhoda, Bc. Martin Trita, Jiří Veverka, 

MUDr. Jiří Vytiska  

Omluveni: Ing. Jakub Vytiska, Ing. Jiří Veselka, MBA, Mgr. Vít Zákoucký 

Nepřítomni: Mgr. Renáta Balašová, Mgr. Michal Malý 

MML: Mgr. Petr Židek, MPA, Ing. Jaroslav Schejbal, Bc. Jana Kvapilová 

1. Zahájení zasedání 

Ing. Příhoda uvedl, že byl požádán předsedou výboru Ing. Vytiskou, zda by v jeho nepřítomnosti 

řídil dnešní zasedání výboru. O tomto návrhu bylo hlasováno. 

Hlasování č. 1 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

6 6 0 0 0 PŘIJATO 

Následně Ing. Příhoda přivítal všechny přítomné na 11. zasedání výboru v roce 2023. Omluvil 

nepřítomnost Ing. Vytisky, Ing. Veselky, MBA, a Mgr. Zákouckého. Poté konstatoval, že je 

přítomno 6 členů výboru, a tímto je výbor usnášeníschopný. 

Program 

1.  Zahájení zasedání Ing. Jakub Vytiska 

2.  Informace o materiálech projednaných radou města 

z oblasti sportu – prosinec 2023: 

Mgr. Petr Židek, MPA 

 2.1 Návrh na uzavření nové nájemní smlouvy – 

fotbalový stadion ve Vesci (TJ Sokol Doubí, z.s.) 

Mgr. Petr Židek, MPA 

 2.2 Poskytnutí finančního daru na podporu sportovní 

akce "2. ročník JEŠTĚDSKO-TURNOVSKÉ 

BRUSLE" 

Mgr. Petr Židek, MPA 
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 2.3 Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města 

Liberec na podporu projektu "Zázemí oddílu 

rychlostní kanoistiky po dobu rekonstrukce 

liberecké přehrady" 

Mgr. Petr Židek, MPA 

3.  Harmonogram zasedání Výboru pro sport 

Zastupitelstva města Liberec na rok 2024 

Ing. Jakub Vytiska 

4.  Prezentace sportovních klubů zástupci klubů 

5.  Různé 
 

 

Připomínky ani doplnění k návrhu programu nikdo nevznesl, předsedající o něm nechal hlasovat. 

Hlasování č. 2 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

6 6 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

2. Informace o materiálech projednaných radou města z oblasti sportu – prosinec 2023 

2.1 Návrh na uzavření nové nájemní smlouvy – fotbalový stadion ve Vesci (TJ Sokol 

Doubí, z.s.) 

Mgr. Židek, MPA, shrnul obsah materiálu. Výše nájemného je stanoveno na základě 

vypracovaného znaleckého posudku; smlouva obsahuje i další nová ujednání. 

 

 

2.2 Poskytnutí finančního daru na podporu sportovní akce "2. ročník JEŠTĚDSKO-

TURNOVSKÉ BRUSLE" 

Mgr. Židek, MPA, shrnul obsah materiálu. Dar bude poskytnut BK Variace na akci, která se 

uskutečnila 25. 11. 2023 v rámci poháru ČKS, za účasti dětí v žákovských kategoriích. 

 

 

2.3 Poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Liberec na podporu projektu "Zázemí 

oddílu rychlostní kanoistiky po dobu rekonstrukce liberecké přehrady" 

Mgr. Židek, MPA, shrnul obsah materiálu. Dotace bude poskytnuta na vybudování provizorního 

zázemí u jablonecké přehrady pro zajištění provozu oddílu rychlostní kanoistiky, spolku 

Lokomotiva Liberec I. 

 

 

3. Harmonogram zasedání Výboru pro sport Zastupitelstva města Liberec na rok 2024 

Ing. Příhoda připomněl dřívější dohodu mezi členy Výboru pro sport, že jednání výboru se budou 

konat jednou za měsíc, a to v úterý od 16:00 hodin v týdnu, kdy zasedá zastupitelstvo města.  

Následně bylo o harmonogramu zasedání hlasováno. 

Hlasování č. 3 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

6 6 0 0 0 PŘIJATO 
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4. Různé 

 

Mgr. Židek, MPA, avizoval novelu zákona o obcích platnou od roku 2024, která přináší několik 

změn, mimo jiné např. navýšení finančního limitu pro poskytování darů a dotací, které jsou 

v kompetenci rady města.  

Mgr. Židek, MPA, informoval o uzavření memoranda s TJ Dukla Liberec, které souvisí 

s pronájmem Rekreačního a sportovního areálu Vesec v zimním období. Klub bude zasněžovat 

část okruhu prostřednictvím technologie, na kterou získal finance od Libereckého kraje a jiných 

sponzorů. V rámci spolupráce budou pro Duklu blokovány určité termíny pro tréninkové účely 

v tomto areálu, zbylý čas bude přístupný veřejnosti pro možné využití. 

MUDr. Vytiska se dotázal na nově uzavíranou nájemní smlouvu s TJ Sokol Doubí ve veseckém 

areálu. 

Mgr. Židek, MPA, popsal historii a proces související se stadionem ve Vesci. V rámci nově 

uzavírané smlouvy vychází stanovená výše nájemného ze znaleckého posudku. Ve smlouvě jsou 

zapracována i další ujednání, např. hodiny veřejné služby pro sportovní kluby a další.  

Ing. Schejbal doplnil, že město převzalo původní areál ve špatném stavu, vložilo do něho investice, 

a vybudovalo se multifunkční hřiště. Dále uvedl, že pro sportovní kluby je nyní ve smlouvě 

stanoveno 200 hodin veřejné služby ročně, které budou rozdělovány dle stanovených smluvních 

podmínek. 

MUDr. Vytiska se dotázal, z jakého důvodu mu nebyl poskytnut přehled úspěchů sportovců 

jednotlivých klubů, o který požádal na minulém jednání. 

Mgr. Židek vysvětlil, že sportovní kluby byly požádány o poskytnutí údajů s vysvětlením, že data, 

která poskytnou, budou sloužit pouze pro vytvoření interní statistiky. S ohledem na ochranu 

osobních údajů a na základě různých negativních zkušeností, tyto údaje nebudou prostřednictvím 

úřadu zasílány. Do zmíněného přehledu je možné nahlédnutí na odboru majetkové správy a sportu. 

Následovala krátká diskuze na téma poskytování osobních údajů. 

 

 

5. Prezentace sportovních klubů 

Na jednání byl přizván zástupce spolku SK Liberec Handball, z.s., pan Matěj Ploch. 

M. Ploch popsal historii klubu, který v Liberci vznikl v roce 2004. Členskou základnu tvoří 

150 členů, klub má různé věkové kategorie, nejmladší jsou děti od 6ti let. Klub má své zázemí na 

ZŠ Dobiášova. Rozpočet je vyrovnaný, většinu zdrojů tvoří dotace od statutárního města Liberec, 

Libereckého kraje, NSA a příspěvky od členů. Výdaje mají za nájemné, cestovné, odměny 

trenérům, služby a materiál.  

Klub se snaží se zapojovat své odchovance do trénování dětí, což má velmi pozitivní vliv. V rámci 

tělesné výchovy spolupracují s několika základními školami v Liberci a především s rodiči. 

Pořádají příměstské tábory a kemp pro vlastní členy. Mezi jejich významné akce patří pořádání 

celorepublikového turnaje MegaMini, který se každoročně koná v Liberci. Následně byla popsána 

jednotlivá soutěžní družstva, druhy hraných soutěží a jejich výsledky. 

Dále pan Ploch hovořil o působení negativních faktorů, jako je konkurence sportovních klubů, 

velká administrativa s dotacemi, nedostatek prostor a rozdílný přístup k financování sportovních 

klubů.  

Na závěr pan Ploch uvedl, že za své poslání považují vychovávat mladé lidi nejen ve sportu, ale 

i v životě. Následně poděkoval za možnost prezentace a za podporu od statutárního města Liberec. 

Ing. Příhoda poděkoval zástupci klubu za provedení prezentace a za účast na jednání výboru. 
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Na jednání byla přizvána zástupkyně spolku Taneční klub KOŠKOVI, z.s., paní Šárka Burešová. 

Š. Burešová krátce shrnula historii spolku, který byl založen v roce 1991. V klubu mají 

80 aktivních členů od dětí až po seniory. Kladou důraz na kvalitní přípravu tanečního sportu 

prostřednictvím tréninků a ve spolupráci s kvalifikovanými trenéry a dalšími odborníky (výživoví 

poradci aj.).  

Klub se účastní tanečních soutěží a jejich finálových kol na republikové i mezinárodní úrovni, ve 

kterých bývají velmi úspěšní. Následně uvedla konkrétní úspěchy a medailová umístění tanečního 

klubu z posledních let a příklady pořádaných a absolvovaných soutěží. 

Mezi významné a tradiční akce pořádané jejich klubem patří Podještědský pohár, který je jednou 

z nejstarších tanečních soutěží v rámci České republiky. Novou pořádanou soutěží pro děti je 

Liberecký benjamínek.   

Dále paní Burešová zmínila obdržené dotace od Libereckého kraje, statutárního města Liberec 

a prostředky a dary od sponzorů. Roční rozpočet klubu činí cca 350 000 – 400 000 Kč, základní 

roční příspěvek na člena činí 500 Kč.  

Ing. Příhoda poděkoval zástupkyni klubu za provedení prezentace a za účast na jednání výboru. 

 

Žádné další dotazy ani náměty nikdo nevznesl, jednání výboru bylo ukončeno v 17.08 hodin. 

Následující jednání Výboru pro sport se uskuteční v úterý 23. 1. 2024 od 16:00 hodin; (místo 

jednání bude dodatečně upřesněno). 

 

 

 

Zapsala: Bc. Jana Kvapilová, tajemnice výboru, dne 13. 12. 2023. 

 

 

 

 

Ověřil:  

 

Ing. František Příhoda, v. r. 

 

člen Výboru pro sport   

 


